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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. október 11.-én 
megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László képviselő 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
 Komjáthi Gábor képviselő 
 Kollár András képviselő 
 Katymári László képviselő 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Várnai Ildikó jegyző 
 Duhonyi József alpolgármester 
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, az alpolgármestert és a 
jegyzőt 
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi ülésen 6-fő jelen van, így a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
Kökényné Hipszki Judit munkahelyi elfoglaltsága miatt igazoltan van távol. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Cselovszki László és Kollár András, képviselőket, 
akiket a Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira, és kiosztja az írásos  
előterjesztéseket.  
 
 
 

1.) A Népjóléti Bizottság részéről felmerült élelmiszer segély csomagokra történő 
pályázat benyújtásáról szóló döntés 

2.) A Népjóléti Bizottság tevékenységének szükségességének megvitatása 
3.) Az SZMSZ módosítása, a legszükségesebb változtatásokkal 
4.) Első lakáshoz jutók kérelmében történő döntés  
5.) Képviselők költségtérítésének megtárgyalása 
6.)  

 
A képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a napirendi pontokra tett javaslatot. 
 
 

Napirend 
 

1) A népjóléti bizottság részéről felmerült élelmiszersegély csomagokra történő pályázat 
benyújtásáról szóló döntés. 

 
Hrncsjár Mihályné 
Először is elnézést kérek, hogy ennyire hirtelen kellett összehívnom önöket. Ráadásul ilyen 
késői órán, de azonnali döntéseket kellene hoznunk, mert a pályázat benyújtására, csak 
néhány nap áll a rendelkezésünkre. 
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Katymári László: 

Nem értem miért kell tárgyalni a népjóléti bizottság szükségességét, hiszen már ülést is 
tartottunk, és semmi kifogás nem merült fel a tagok részéről. 
Egyébként döntéseket is hoztunk, többek között a segélycsomagok kiosztásával 
kapcsolatosan. Döntöttünk még a szociális térkép elkészítéséről, és arról is, hogy a csomagok 
kiosztásánál a rászorultsági mutató legalább 90%-os. 
 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 

A népjóléti bizottság tagjai kerestek meg engem, és többféle kifogás is felmerült Katymári Úr 
tevékenységével kapcsolatban. Nem az a probléma, amit csinál, bizonyára a jó szándék 
vezérli, inkább az a gond, ahogy csinálja. 
Az élelmiszer segélycsomagok osztására volt lehetőség tavasszal is, de akkor a testület úgy 
döntött, hogy ebben az évben nem élünk a pályázati lehetőséggel. Nem azért hoztuk ezt a 
döntést, mert úgy gondoltuk, hogy nem szorulnának rá az itt élők, hanem mert az előző 
osztások során a képviselő Úr feljelentése miatt, annyi terhet rótt a hivatali apparátusra, hogy 
ezt még egyszer nem akartuk megkockáztatni. 
 
Duhonyi József:  

Amennyiben van már kinyomtatott pályázati anyag, úgy szeretném megnézni. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Átadja a pályázati anyagot, és a hozzá tartozó elszámolási feltételeket. 
Én, mint a népjóléti bizottság tagja, szeretném indokolni, hogy miért okoz nekem immáron 
többszöri átgondolás után gondot, a bizottsági elnök tevékenysége, és az élelmiszersegély 
osztás, annak ellenére, hogy a bizottsági ülésen magam is feltettem rá a kezem. 
Már két alkalommal osztottunk élelmiszercsomagot az elmúlt években. Először 
differenciáltunk, és csak a nagyon alacsony jövedelműeknek adtunk. Természetesen a faluban 
mindenki elégedetlen volt,és tegyük hozzá, hogy teljesen jogosan, hiszen mindegy, hogy 
valakinek 20.000, vagy 30.000Forint az 1 főre jutó jövedelme, sem az előbbiből, sem az 
utóbbiból nem lehet megélni. 
A következő alkalommal próbáltunk mindenkinek adni. A lakosok elégedettek voltak, de 
akkor Katymári képviselő Úr feljelentette az önkormányzatot, mert szerinte törvénytelenség 
történt. Ebben bizonyára volt valós alap, hiszen ezt igazságosan elosztani szinte lehetetlen. Az 
ezt követő vizsgálat, a jövedelemigazolások utólagos beszerzése, és az ezekhez kapcsolódó 
adminisztráció, legalább egy hónapos munkát adott a hivatal két dolgozójának, ami miatt az 
összesen négyfős apparátus óriási plusz terhet kapott. 
Most utána néztem, hogyan tudnánk a törvény előírásainak mindenben megfelelve osztani, és 
rájöttem, hogy sehogy. Amíg nem készítünk egy mindenre kiterjedő szociális térképet a 
faluról, addig szerintem ne pályázzunk, mert megint fel leszünk jelentve. 
A bizottság működésével kapcsolatban pedig az a problémám, hogy Katymári Úr sok mindent 
felhoz, és azonnali döntéseket akar. Én nem tudok felkészületlenül dönteni. Nekem kell idő, 
hogy értsem a döntéseink következményeit. 
 
Duhonyi József: 
Szerintem be kellene mondani a hangosbemondón, hogy van lehetőség élelmiszer 
segélycsomag igénylésére,és aki rászoruló az töltsön ki egy kérelmet, és hozzon 
jövedelemigazolást. 
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Cselovszki László: 
Én többet nem fogom eldönteni, hogy ki a rászoruló, és ki nem. A segélyt is kérni kell. 
 
Kollár András: 

Én is láttam a pályázati kiírást. Itt pontos számokat kell beírni. Ezt nem lehet bevállalni, 
ismerve az előzményeket. 
Ezen felül pedig óriási adminisztrációt igényel. Még a lisztből is 3 félét küldtek annak 
idején,és arról fajtánként is külön lapokat kellett vezetni. Óriási munka, és nem csak a 
szétosztás, hanem az elszámolás is. 
Duhonyi József: 
Mindezeket meghallgatva is támogatom, hogy adjuk be a pályázatot, de úgy, hogy ne a 
hivatal dolgozóira háruljon minden teher. Van egy Népjóléti bizottság, amit kifejezetten ezzel 
a céllal hoztunk létre. Vannak külsős tagjai is, vezényeljék le ezt a nemes feladatot. 
 
Komjáthi Gábor: 

Én képesnek tartom a testületet arra, hogy szociális térkép nélkül is össze tudja állítani a 
rászorultak listáját.  
 
Cselovszki László: 

Az adminisztrációt a hivatal nem bírja felvállalni, hiszen e nélkül is rengeteg munkájuk van. 
Jelezni kellene végre, hogy ne kérjenek ennyi felesleges papírt. Ha már egyszer az 
önkormányzatokra bízzák a felmérést, és a kiosztást, akkor miért nem hiszik el, hogy nem 
csalni akarunk, hanem segíteni. Tudom, hogy egy önkormányzat nem tehet semmit, de ez 
mindenkinél probléma, így célszerű lenne a többi önkormányzattal együtt fellépni, a 
felesleges adminisztrációval szemben. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Attól tartok ezt 3 nap alatt nem tudjuk megcsinálni, úgy, hogy minden szempontból szabályos 
legyen. 
 
Cselovszki László: 
Felvenném a kapcsolatot az egyházakkal is. Segítséget kellene kérni tőlük. Nekik nagyobb a 
gyakorlatuk a karitatív tevékenységekben. 
Van itt kisebbségi önkormányzat is. Kérjük az ő segítségüket, úgy a felmérésben, mint az 
osztásban. 
Egyébként, azt sem értem mit lehet itt törvénytelenül csinálni. 
 
Katymári László: 
Különbség van feljelentés, és törvényességi óvás között. Én nem jelentettem fel senkit. 
Mindössze a törvényességet szeretném betartatni. 
A segélycsomagokkal kapcsolatban én csak annyit mondtam, hogy megkeresem a pályázat 
kiíróját, amit meg is tettem, és azt a tájékoztatást kaptam, hogy még benyújtható a kérelem. 
Szerintem élni kell ezzel a lehetőséggel. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Én részt vettem az előző osztásokban. Ember feletti munka, és most sem lesz törvényesebb, 
mint eddig. Mindenki rászorulna az élelmiszerekre, függetlenül attól, hogy mit mutatnak a 
jövedelemigazolások. Nehogy az döntsön, hogy ki tud alacsonyabb összegről igazolást hozni. 
Látjuk, hogy hogyan élnek az emberek. Soha nem az kér, akinek nagy szüksége lenne rá. Az 
esetek nagy részében az ilyen emberek szégyellik a helyzetüket, és nem fognak ide jönni. 



- 5 - 

 
 
Komjáthi Gábor: 

Senki nem mondott olyat, hogy a segélycsomagokra nem lenne nagy szükség, de még mindig 
az a kérdés, hogy ki vállalja fel a pályázat megírását, az osztás megszervezését, az 
adminisztrációs munkát, és az elszámolást. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Kérdezem Katymári Urat, mint a népjóléti bizottság „elnökét”, van-e ötlete arról, hogy kinek 
a feladata ezt megcsinálni. 
 
Katymári László: 

Nem tudom, hogy ki fogja megcsinálni. Az egyház karitatív tevékenysége egészen más dolog. 
Őket kevésbé kötik szabályok, mint az önkormányzatokat. Az önkormányzatnál nagyobb a 
felelősség. Ezt az osztást a köztisztviselőknek kell megcsinálni, a többiek csak segíthetnek 
nekik. Ha nem tudják vállalni, akkor javaslom, keressék meg Buzásné Vincze Juditot. 
Ellenszolgáltatásért biztos vállalja, hogy megírja a pályázatot. Kössünk vele szerződést. A 
nevében nem tudok nyilatkozni. Nem tudom, hogy vidéken mennyit kérnek egy pályázat 
megírásáért. 
 
Várnai Ildikó: 
Katymári Úrnak nem lesz gondja, hogy a pályázatírónak, még nincs megfelelő képesítése? 
Egyébként a pályázat megírása nem okoz gondot, bárki megcsinálja a hivatalban. Nem az a 
munka, hanem ami azután következik. 
 
Komjáthi Gábor: 
Nem értem mi ez az ellenállás. Miért nem vállal szerepet a népjóléti bizottsági elnök Úr? 
Hiszen az Ön feljelentése miatt tartunk most ott, hogy senki nem mer belevágni. 
 
Katymári László: 
A családgondozót be lehet vonni. Van megfelelő képesítése, és rálátása is . 
 
Várnai Ildikó: 
Miért nem vállalja el Katymári képviselő Úr? 
 
Katymári László: 
Én nem vállalom. Még költségtérítésben sem állapodtunk meg. A saját pénzemen nem fogok 
telefonálgatni, ügyintézni. Krisztus koporsóját sem őrizték ingyen, a szellemi munkát meg 
kell fizetni. 
 
Várnai Ildikó: 

Itt senkinek nincs hivatali telefonja, én is a saját mobilomat használom. 
 
Kollár András: 

A pályázat megírása nem nagy munka. Az azt követő adminisztráció az óriási. 
 
Duhonyi József: 

Én vállalom, hogy mindenben segítségére leszek a hivatal dolgozóinak. Az adminisztráció 
segítésére találok informatikai megoldást. Az osztásnál, csomagolásnál tevőlegesen is jelen 
leszek. Katymári képviselő Urat is erre kérem! 
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Katymári László: 

Én nem vállalom! Meggyőződésem, hogy egy népjóléti bizottság elnökének nem a piszlicsáré 
ügyekkel kell foglalkozni. 
 
Várnai Ildikó: 

Ebből a megközelítésből, talán az önkormányzat jegyzőjének, vagy polgármesterének sem 
kell a piszlicsáré ügyekkel foglalkozni. 
Ehhez nincs több hozzáfűzni valóm. 
 
 
Katymári László: 

Ne haragudjon, de ha maga a saját pénzén telefonál hivatali ügyekben, akkor nekem sincs. 
 
Duhonyi József: 

Nem probléma, ha Katymári Úr nem vállal részt ebben. Vállalom, hogy megcsinálom a 
pályázatot, Kollár András volt polgármester Úrral. Az adminisztrációban, és a tényleges 
kiosztásban is segíteni fogunk. 
Javaslom a testületnek, hogy szavazza meg a pályázat elkészítését és benyújtását. Katymári 
Úr felelőtlen ígéreteit, ha ő maga nem is, de mi, közösen meg is tudjuk valósítani. 
 
 
A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta 
 
 
 
 
 

84/2010.( 10. 15) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy 
pályázatot nyújt be az EU élelmiszersegély programjára. Felkéri a jegyzőt, 
hogy a pályázatot készítse el és nyújtsa be legkésőbb október 20.-ig.  
 
Határidő:október 20 
Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
 

Napirend 
 

2) A népjóléti bizottság tevékenységének, szükségességének, megvitatása 
 

Cselovszki László: 

Én emlékszem még, hogy a beadott segélykérelmek elbírálása annak idején zárt ülés keretein 
belül, nagyon sok időt vett igénybe. Ha ezt a terhet a bizottság átvállalja, akkor szükség van 
rá. Természetesen meg kell találni a helyét a bizottságnak. Azzal kell foglalkoznia, amire a 
testület felhatalmazza. Se többel, se kevesebbel. Főleg arról nem szabad, hogy szóljon a 
bizottság léte, hogy ez még további pénzbe kerüljön az amúgy is szűkös költségvetésünk 
terhére. 
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Katymári László: 

Az természetes, hogy kérem a költségeket. Ha valakit el tudok küldeni, hogy elvégezzen egy 
tanfolyamot, és az ott szerzett tudását nálunk kamatoztassa, akkor azt a költséget vállalnunk 
kell. A saját pénzemen vásároltam egy könyvet, melyből pontosan fel tudok készülni a 
képviselői munkámra, de én többet nem fizethetek zsebből. 
 
 
Ivánszki Miklósné: 
 
A népjóléti bizottság tagjaként, én is szeretnék hozzászólni. Én részt vettem a bizottság első 
ülésén, és sok mindent meg is szavaztam anélkül, hogy időm lett volna utána járni a döntésem 
következményének. Már nem fogok többé ebbe a hibába esni. Akkor tudok dönteni, ha van 
időm utána járni az adott kérdésnek. Például Katymári Úr bizottsági ülésen történő elmondása 
alapján a HÉRA alapítványról én annyit tudtam, hogy segít az embereken, ha azok nehéz 
helyzetbe kerülnek. Most már azt is tudom –mert utána néztem - , hogy az alapítvány a nehéz 
helyzetbe került embereken ugyan azonnal segít, de ha azután nem tudják visszafizetni a 
támogatást, akkor azt a település költségvetési számlájáról emelik le. Tehát a falu pénzéből 
segít. Ehhez nem kell alapítvány, ezt a testület is kifizetheti a rászorultaknak, ha van miből!  
Döntöttünk, hogy készítsünk egy szociális térképet, de tudjuk, hogy ez legalább 1 év 
munkája. Ezt követően azonnal döntsünk, hogy élelmiszersegély csomagot osszunk, és 
pályázzunk. Arról, hogy ezt ki fogja csinálni, most a testületnek kellett vitatkozni. Ezt én így 
nem tudom vállalni, csak ha a bizottsági munka arról szól, amihez valóban van 
jogosítványunk, felhatalmazásunk, és amit mi magunk meg is tudunk csinálni. 
A költségekről pedig annyit: Én nem veszek drága könyveket, mert az internetről mindent el 
tudok olvasni, amire szükségem van. Ha Katymári Úr megvette, akkor arra biztos neki volt 
szüksége. Az SZMSZ szerint a képviselői tiszteletdíj havi bruttó 15.000.Forint. Ennyi és nem 
több. Ehhez semmi más nem társul, tehát nincs egyéb anyagi juttatás mellette, ahogyan eddig 
sem volt. Ezt a tiszteletdíjat a legtöbben fel szoktuk ajánlani különböző rendezvények 
megtartására. A magam részéről, ha el akarok végezni egy tanfolyamot, akkor azt kifizetem, 
ahogy erre már volt is példa. Úgy gondolom, hogy a tanfolyam elvégzésével az én szellemi 
tőkém gyarapszik, és én tudok majd a tudás által jobban dolgozni. 
Visszatérve a hivatalra. A hivatal dolgozói a jegyzőnek vannak alárendelve. Nem hiszem, 
hogy a képviselőknek joga lenne nap-mint nap feltartani a dolgozókat, és utasításokat adni 
nekik. Ha a képviselőnek kérdése van, azt tegye fel az ülésen, és akkor vagy azonnal választ 
kap, vagy 15 napon belül írásban adnak tájékoztatást a kérdés megválaszolásában illetékes 
szakemberek. 
 
Cselovszki László: 
 Ha valaki csak arra akarja használni a népjóléti bizottságot, hogy annak elnökeként fényezze 
magát, és mindenfélét ígérjen felelősség nélkül, majd azt mondja, hogy a testület többi tagja 
miatt nem válthatja valóra az ígéreteit, akkor azzal a bizottsággal én nem vagyok hajlandó 
együtt dolgozni. Ne a többi képviselő letaposásával akarjon senki népszerűséget elérni. 
Dolgozzon, vállaljon felelősséget, és annyit ígérjen, amiről tudja, hogy teljesíthető. 
 
Ivánszki Miklósné: 
Mi meg szoktuk oldani a dolgainkat, és nem zaklatjuk a köztisztviselőket. Amikor kérdésünk 
volt, vagy segítséget kértünk, akkor azt mindig megkaptuk, és mindenben segítségünkre 
voltak a hivatal dolgozói. 
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Komjáthi Gábor: 
A népjóléti bizottságnak döntés előkészítési joga legyen. Ez azt jelenti, hogy segítse a testület 
munkáját, és tegyen javaslatokat. 
A költségekre visszatérve pedig nem is tudom, hogy mit mondjak. Soha nem jutott volna 
eszembe, hogy pénzt kérjek azoknak a feladatoknak a végrehajtásáért, amit magam vállaltam. 
Nem azért traktoroztatom a gyerekeket, mert el akarom számolni az üzemanyagot. Itt nagyon 
sok ember dolgozik, és tesz a településért. Vállukra vesznek dolgokat, és azt végig viszik. 
Nem kérnek érte semmit. 
 
Katymári László: 
Beszéltem a munkaügyi központtal, ahol többek között arról tájékoztattak, hogy az 
önkormányzat évek óta nem adott le képzési tervet. 
Megkértem Barna Viktóriát, hogy jöjjön el, és adjon tájékoztatást arról milyen lehetőségekkel 
tudnánk élni. 
Korrektül ki kell dolgozni például a kapcsolatrendszert a családsegítővel. 
A szociális térképet, el kell készíteni. Szakbizottságokra volna, szükség. Fel kell mérni a 
problémákat, azután be kell vonni a munkába a térség többi önkormányzatát.  
 
Kollár András: 

Közfoglalkoztatási tervet kell készíteni, és ezt meg is tettük évről-évre. Képzési tervnek 
mindaddig sok értelmét nem látom, amíg a magasabb végzettségű szakmával rendelkező 
emberek sem tudnak hol elhelyezkedni.  
Egyébként azért azt szeretném tudni, hogy ki hatalmazta fel Katymári Urat, hogy meghívjon 
embereket? 
 
Katymári László: 

Én azért jöttem ide, hogy kompromisszumokat keressek a falu érdekében. Szerintem fontos 
lenne egy Fókusz csoportot létrehozni. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Javaslom, hogy zárjuk le ezt a vitát, és döntsünk a Népjóléti és Szociális Bizottság 
létrehozásáról, de úgy, hogy semmiféle átruházott hatáskört nem ad át a testület. 
 
 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta 
 
 
 
 

85/2010.( 10. 15) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy 
létrehozza a Népjóléti és Szociális Bizottságot, de kizárólag javaslattételi, és 
előkészítési feladatok ellátására. Önálló döntés hozatalra átruházott 
hatáskörben, nem hatalmazza fel. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
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Napirend 
 

3) SZMSZ módosítása a legszükségesebb változtatásokkal. 
 

 
.Hrncsjár Mihályné: 
Az alakuló ülésünkön megbízást adtunk a jelenleg hatályos SZMSZ teljes körű átdolgozására. 
Mégis szükségesnek tartom, hogy a legfontosabb változásokkal azonnal módosítsuk. 
Gondolok itt arra, hogy a képviselők számában változás történt, vagy az alpolgármesterek 
számának változása, és természetesen a bizottságok létrehozása. 
Az írásos előterjesztés önök előtt van, kérem hogy aki az abban foglaltakkal egyetért az 
kézfeltartással jelezze. 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett megalkotta a  
 
 

Vanyarc község Önkormányzata Képviselő-testületének 
A 8/2010.(X.15.) számú rendeletét 

A Képviselő-testület és Szervei 
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról 

 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 

Napirend 
 

3) Első lakáshoz jutási kérelem elbírálása 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Önök előtt van egy előterjesztés Bellus Attila és Bellusné Vozár Judit Vanyarc Petőfi utca 
43/a szám alatti lakosok kérelméről. 
A magam részéről nagyon örülök, hogy egy újabb fiatal pár választotta településünket, és 
reményeink szerint itt alapítanak családot is. Az eddig hozzánk beérkező hasonló tipusú 
kérelmeket mindig támogattuk. A rendeletünkben meghatározott feltételeknek megfelelnek, 
ezért kérem támogassuk őket is. 
  
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta 
 
 
 

86/2010.( 10. 15) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a 
kérelmet támogatja. Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy az első lakáshoz 
jutás támogatása érdekében 100.000 –Ft összeget Bellus Atilla és Bellusné 
Vozár Judit Vanyarc Petőfi utca 43/a szám alatti lakosok részére fizessen ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
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Napirend 
 

4) Képviselők költségeinek megtérítése. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Sokat beszéltünk már ezen az ülésen a költségtérítésekről. Szeretném, ha határozatba 
foglalnánk akkor azt , hogy a képviselő a tiszteletdíján felül semmi egyéb költségtérítésre nem 
jogosult. Kizárólag abban az esetben ha egy adott ügyben történő eljárásra a polgármester, 
illetve a testület felkéri, és  írásban felhatalmazza.  
 
Katymári László: 

Nevetséges, hogy a telefont is saját pénzből fizetjük. 
Nem gondolom, hogy az önkormányzat meglévő pénzét bankban kell tartani, és ülni rajta. Én 
nem tartom gondnak, ha egy önkormányzatnak van adósság állomány.  
 
Cselovszki László: 
Nem hiszem, hogy ennek a falunak adóssága kellene, hogy legyen. Igen is fontosnak tartom 
én is, a testület többi tagja is, és az itt élő Vanyarciak is, hogy ne adósságot csináljunk, hanem 
ha lehet mindig legyenek tartalékaink. 
Nem hiszem, hogy az embereket kellene tanfolyamokra küldeni. Jöjjenek ide az előadók, és 
tartsák meg itt az előadásokat. Nehogy arra kényszerítsek 20-30 embert, hogy járjon be 
Pásztóra képzésre, főleg úgy, hogy nem is tudná kifizetni az útiköltséget. Könnyebb helyben 
tartani, és a tanároknak ide jönni. Biztosítsunk helyiséget, és teremtsük meg a feltételeket 
helyben, ha van rá igény. 
 
Duhonyi József: 

Próbálom megérteni Katymári Úr megközelítését, de az a véleményem, hogy először le 
kellene tenni valamit az asztalra. Szóval csináljon valamit, hozzon a tevékenységével valami 
előrevivőt, azután kérjen pénzt a szellemi munkájáért. 
 
Komjáthi Gábor: 
Én azt látom, hogy a választást megelőzően szétosztott szórólap egyikén, Katymári 
képviselőtársunk neve is felsorolásra került, azon induló jelöltek neve mellett, akik 
megválasztásuk esetén, még a tiszteletdíjukat is fel kívánták ajánlani. 
 
Katymári László: 

Egyedül én jutottam be az ott szereplő jelöltek közül. Kijelentem, hogy én nem fogok zsebből 
osztogatni senkinek. Ez ellenkezik az értékrendemmel, és kifejezetten károsnak tartom. 
Legfeljebb alapítványnak ajánlok fel bármit, de egyedül nem fogok alapítványt létrehozni. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Van az iskolának alapítványa. Ha gondolja oda nyugodtan felajánlhatja. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Javaslom hozzunk döntést. 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta 
 
 
 

87/2010.( 10. 15) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a 
képviselő, a tiszteletdíján felül semmi egyéb költségtérítésre nem jogosult. 
Kizárólag abban az esetben, ha egy adott ügyben történő eljárásra, a 
polgármester, illetve a testület felkéri, és  írásban felhatalmazza.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 

 
 
 
 

 
 
Több napirendi pont nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta.  
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 

Cselovszki László     Kollár András 
    képviselő          képviselő 

 


